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PRO  Sigtuna 
 
Protokoll fört vid medlemsmöte den 20 november 2019 kl.13.00 i PRO-lokalen. 
Närvarande: 27 medlemmar. 
 
§ 15 
Mötets öppnande                                                                            
Vice ordföranden Per Järtby hälsade oss alla hjärtligt välkomna och förklarade mötet 
öppnat.  
Dagordningen godkändes. 
  
§ 16 
Val av justerare 
Anja Hyttnäs och Carl Gunnar Jansson utsågs att justera dagens protokoll. 
 
§ 17 
Nya medlemmar 
Antalet medlemmar är idag 258. 
Tre nya medlemmar: Torbjörn Lellky, Jonas Frimodig båda från Sigtuna och Mari-Anne 
Wallin Märsta. 
 
§ 18 
Budget för 2020                                           Bilaga 
Kassör Sven-Åke Olsson redogjorde för Budget 2020, ett framlagt förslag från styrelsen. 
Han gick igenom punkt för punkt. Efter genomgången beslöt mötet 
att godkänna budget för 2020. 
 
§ 19 
Medlemsavgiften för år 2020 
Mötet beslutade att medlemsavgiften för år 2020 är oförändrad, d.v.s. 50:-/år. 
 
§ 20  
Trafik- och säkerhetsfrågor 
Carl Gunnar Jansson är vår representant när det gäller säkerhetsfrågor. Han informerade 
oss om att  
-  vi gångtrafikanter - nu när hösten och mörkret kommit - är det dags att tänka på ”att vi 
ska synas”. Fram med reflexerna och sätt på dem när vi går ut i mörkret – vi ska gå på 
vänster sida av vägen och reflexen ska sitta på höger sida. Han hade ett antal olika re-
flexer som vi kunde få ta med; 
-   bilister – skrapa av rutorna ordentligt från snö och is, kolla däcken. 
 
Carl Gunnar hade tillsammans med Monica Hellman varit på möte hos Sollentunapoli-
sens seniorråd. Han informerade därifrån. Kommunpolisen säger ”att det är lugnt i Sig-
tuna/Märsta”. Det kan man diskutera!   
Vad avser t.ex. Stora Brännbovägen, där bilar kör mer än tillåtna 30 km/tim har polisen 
inga resurser att kolla – man prioriterar hastigheten vid skolor och förskolor. Carl Gunnar 
har talat med kommunpolisen Jonas Junered betr. hastigheterna bl.a. på Uppsalavägen. 
Där har nu ”kommit upp”  tavlor som talar om hur fort man kör. Bra – då kan bilisterna se 
farten – och förhoppningsvis sakta ner. 
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Carl Gunnar hade talat med Malin Fordman från bussbolaget. Hon kommer - vid något 
medlemsmöte längre fram (år 2020) att berätta om nya linjedragningar (när ska det ske) 
och vi kan ställa frågor. 
Han ställde frågan ”varför står det ej i trafik på de nya bussarna”? Svar: ”Föraren når 
inte nätet”!  Den nya tekniska/digitala tiden - tacka vet vi förr – då ”vevade” man fram 
bussens slutstation! 
Detta möte med polisens trafikgrupp var Carl Gunnars sista. Han har avsagt sig det upp-
draget.  Från och med nästa möte ställer Monica Hellman och Ulf Larsson upp. 
Carl Gunnar kvarstår dock som vår representant när det gäller säkerhetsfrågor. 
 
§ 21 
Kommande aktiviteter 
-   Julmarknad söndagarna 1/12 och 8/12. Efterlyser hjälp vid försäljningen. 
-   Julfest på Venngarn fredagen den 13/12 kl 15.00. 
-   Glögg, pepparkaka och kaffe torsdagen den 2 januari kl 13.00 i vår lokal. 
 
§ 22 
Prisutdelning minigolfen 
Per Järtby presenterade de duktiga minigolfspelarna från sommaren 2019. 
Vinnaren till första priset var Anders Källsten, andra pris Kickan Norgren och tredje pris 
gick till Gunilla Persson. Anders och Kickan var närvarande och kunde hämta sina priser 
till applåder. Som tack för iordningsställande av banorna på speldagarna fick Uno Sch-
wartz och Sune Johansson presentkort – de var inte närvarande. Även Ebbe Carlstedt 
och Ingvar Andersson förärades chokladkulor som tack för hjälp vid sommarens trevliga 
spel. De var inte heller närvarande. 
 
§ 23  
Övriga frågor 
-   Per Järtby informerade om att vaccinationen mot influensa nu har startat. 
-   -”-   gav en liten information om vår lokal och förhandlingar som pågår med kommu-
nen/kyrkan om att få komma in i lokaler som kyrkan äger. Avtal är på gång och innan de 
kommun/kyrka skriver under vill vi – pensionärsföreningarna PRO & SPF – vara med och 
ge våra synpunkter.  
Nu serverades det efterlängtade kaffet, goda smörgåsen och kakan. 
Här kom dagens gäst  Silviasyster Marianne Wahlgren  och berättade om sin verksamhet 
inom demenssjukvården.  Mycket intressant och många kloka råd om ”hur vi ska bemöta” 
en demenssjuk person. 
§ 24 
Avslutning 
Så var det dragning på lotteriet och därefter tackade ordföranden för visat intresse och 
förklarade mötet avslutat. 
 
Vid protokollet 
Dag som ovan 
 
Harriet Nadell                                                              Per Järtby 
Sekreterare                                                                 Vice ordförande 
                                                                 
Justeras: 
 
 
 
Anja Hyttnäs                                                               Carl Gunnar Jansson 


